

Protokoll styrelsemöte nr 8 2025

2025-08-24 Norrköping

Deltagare Svemo

Jonas Gustafson	Ordförande
Åke Knutsson	Vice Ordförande
Anja Claesson	Ledamot
Lars Pärnebjörk	Ledamot
Ola Hansson	Ledamot
Ulla Peterson	Ledamot
Lotta Kronåker Boström	Ledamot
Jamie Roshage Spörndli	Tillförordnad Generalsekreterare

Gäster

Ulf Sjövald	Ordförande Valberedningen (deltog ej under punkt 5.02)
-------------	--

1. Mötets öppnande samt godkännande av dagordningen

Ordförande Jonas Gustafson öppnade dagens möte och hälsade alla välkomna.

2. Val av justerare

Anja Claesson valdes att justera dagens protokoll.

3. Föregående protokoll

Styrelseprotokoll 2025–07 godkändes och lades till handlingarna.

4. Resultatrapport

Licensintäkterna fortsätter att understiga budgeterad nivå. Trots detta uppvisar det totala resultatet endast en mindre negativ avvikelse från budget.

5. Ärenden

5.01 Snöskotersektionen

Bakgrund:

Ärendepunkten att tillsätta en snöskotersektion har dragit ut på tiden av olika orsaker. Nu finns ett förslag från valberedningen och sammankallande för valberedningen närvarade under styrelsemötet för att presentera förslaget för styrelsen. Ulla avslutar sitt uppdrag som kontaktperson för snöskotersektionen men kommer vara en ny kontaktperson behjälplig i uppstarten.

Beslut:

Styrelsen beslutade att utse Snöskotersektionen enligt nedan samt att utse Ola Hansson som styrelsens nya kontaktperson för sektionen.

Snöskotersektionen

Håkan Råberg, sammankallande	nyval	t.o.m. april 2028
Daniel Bröyt, ledamot	nyval	t.o.m. april 2028
Fredrik Tidqvist, ledamot	nyval	t.o.m. april 2027
Sebastian Hedin, ledamot	nyval	t.o.m. april 2028
Anna-Carin Karlsson, ledamot	nyval	t.o.m. april 2027

5.02 Ärende från Sportgruppen: Fri entré tävlingsledarlicenser

Bakgrund:

Frågor har kommit från föreningar till Sportgruppen, om det verkligen är rimligt att det ska ingå en gäst i samband med fri entré för tävlingsledare på tävlingar som arrangeras inom Svemo. Styrelsen diskuterar frågan och konstaterar att fördelarna med fri entré även för en gäst överväger nackdelarna.

Förslag till beslut:

Styrelsen beslutade att tävlingsledarlicensen fortsatt ska ge fri entré för innehavaren och en medföljande gäst.

5.03 Budget

Bakgrund:

Budgetprocessen för verksamhetsåret 2026 pågår och styrelsen gick igenom den senaste prognosen för budget 2026. Styrelsen diskuterade en skrivelse samt ett antal punkter och rapporter med koppling till budgetarbetet.

Efter att Svemos resultat varit negativt åren 2022 och 2023 så kunde utvecklingen vändas och ett svagt men dock positivt resultat redovisades för 2024. Målet för 2025 var en budget i balans men tyvärr så pekar prognosen mot att vi återigen går mot ett negativt resultat.

Avvikelserna gentemot budget 2025 beror främst på minskade intäkter på licenser samt ökade IT-kostnader. Arbetet med tilldelning av budgetanslag till sektioner och kommittéer samt övriga kostnadsposter liksom intäkter för 2026 kommer att intensifieras under hösten med målet att nå en budget i balans.

Den skrivelse som skickats till styrelsen gällde en projektidé inom området inkludering. Styrelsen diskuterade innehållet i skrivelsen och andra idéer som nått styrelsen inom samma område.

Beslut:

Styrelsen beslutade att fastställa budgeten för sektioner, kommittéer och råd.

Styrelsen beslutade att uppdra till Ulla att återkomma till styrelsemötet i oktober med en rapport om en projektidé inom området inkludering.

5.04 Fastställande av Förbundsutvecklingsplan

Bakgrund:

Inför den kommande stödperioden 2026–2027 ska Svemo skicka in en ny förbundsutvecklingsplan (FUP) till Riksidrottsförbundet (RF). Planen ligger till grund för det verksamhetsstöd vi kan få från RF under perioden. Tillförordnad generalsekreterare Jamie Roshage Spörndli föredrar förslaget och styrelsen ges möjlighet att diskutera innehållet innan fastställande.

Beslut:

Styrelsen beslutade att fastställa förbundsutvecklingsplanen för 2026–2027 och uppdrar till tillförordnad generalsekreterare att skicka in den till Riksidrottsförbundet.

5.05 Verksamhetsplan och eventuella propositioner och stadgeändringar

Bakgrund:

Till Förbundsmötet skall styrelsen skriva en verksamhetsplan. Då den skall innehålla vad förbundet skall prioritera den kommande mandatperioden bör styrelsen påbörja arbetet i god tid för att säkerställa att det blir en så bra verksamhetsplan som möjligt.

Förslag till beslut:

Styrelsen beslutade att ge samtliga styrelsemedlemmar i uppdrag att fundera på vad som bör ingå i verksamhetsplanen till kommande möte samt eventuella propositioner.

5.06 Styrelsens mötesplan

Bakgrund:

Styrelsen behöver se över mötesplanen för resterande tid av mandatperioden och bestämma datum för mötena under 2026.

Beslut:

Styrelsen fastställde den uppdaterade mötesplanen.

5.07 Nomineringar till RFs råd, nämnder, kommittéer och utredningar

Bakgrund:

Svemo har möjlighet att nominera representanter till olika råd, referensgrupper och kommittéer enligt beslut av RF/SISU:s styrelse och RF-stämman 2025. Dessa grupper arbetar med frågor som rör bland annat idrottsmiljöer, internationellt arbete, ungdomsidrott, LOK-stöd, uppdragsersättningar, stadgar och tävlingsregler.

SF har även möjlighet att nominera skiljemän till idrottens skiljenämnd, enligt gällande reglemente.

Beslut:

Styrelsen beslutade att nominera personer till det Internationella rådet samt till arbetsgruppen för utredning av LOK-stödet.

5.08 Överklagan av avslag för dispensansökan

Bakgrund:

Styrelsen har mottagit en överklagan från en vårdnadshavare inom motocross. Överklagan avser Svemo Motocrossektionens beslut att avslå dispensansökan för sonen att tävla i en högre klass.

Beslut:

Styrelsen tillstyrker Motocrossektionens beslut och avslår således den inkomna överklagan.

Den som inte är nöjd med beslutet ska inom tre veckor från den dag då beslutet meddelats till Riksidrottsnämnden (RF, Box 11016, 100 61 Stockholm) inkomma med klagoskrift.

För att Riksidrottsnämnden ska ta upp ärendet krävs dels prövningstillstånd enligt 15 kap. 2 § RF:s stadgar, dels att klaganden betalar en avgift om 1 000 kronor.

6. Rapporter

Rapporterna 6.03-6.07 behandlades inte på mötet men fanns tillgängliga inför mötet.

6.01 Säkerhet

Säkerhetsrådet hade möte måndagen den 4 augusti. Mötet diskuterade bl.a.

- Hur arbetet med sektionernas fokusområden fortskrider. Noterbart är att inom en sport har sektionen tagit fram instruktioner och material för säkerhetsbesiktningar av fordon och förare men de verkar inte följas av arrangörerna och ett arbete för att förändra attityderna har inletts.

- Rapporter från inrapporterade skador. Två allvarliga olyckor har tyvärr inträffat och berörda sektioner i samarbete med Säkerhetsrådet/ Medicinska rådet kommer att jobba vidare för att se om något kan förändras/ förbättras inför framtiden.

- Det gemensamma mötet med Säkerhetsrådet 25-26 oktober. Säkerhetsrådet kommer att ha ett kortare möte via Teams måndag den 20 oktober.

Medicinska rådet har sitt kommande möte måndag 25 augusti.

6.02 Kanslirapport

GS informerar om vad som är på gång på kansliet, bland annat informerar GS om personalförändringar, licensstatistik och sommarens verksamhet.

6.03 Rapport utbildning

Utbildningsansvarig Henrik Esting lämnar en rapport med utbildningsstatistik för kvartal 2 2025 där det går att se en viss ökning i antal genomförda utbildningar. I rapporten finns också ett utkast på utbildningsplan för 2026-2027 som styrelsen förväntas beslutas om senare i år samt ett förslag på förstärkt utbildningsstruktur för funktionärer.

6.04 Rapport Allan Dahllöfs begravning

Torsdag den 14 augusti representerade Åke Knutsson vid Allan Dahllöfs begravning i Skallsjö kyrka i Floda.

Ett fyrtiotal personer deltog vid begravningen och utöver anhöriga och släkt så fanns också flera personer med anknytning till motorsport. Framför allt var det personer som tidigare var engagerade i Speedwaysporten. Vid kistan fanns mycket blommor och bland dessa en stor vacker bukett med band från Svemo.

Vid efterföljande minnesstund som hölls i Kyrkstugan i Lerum gjorde jag en återblick och berättade om några av alla de uppdrag som Allan haft under den långa tid som han var engagerad inom motorcykelsporten.

6.05 Rapport avgifter funktionärslicenser

Vid styrelsemötet i juni fick tillförordnad generalsekreterare i uppdrag att sammanfatta de diskussioner som förts kring kostnader för funktionärslicenser. Bakgrunden är signaler från föreningarna om att nuvarande kostnadsnivåer påverkar möjligheterna till verksamhet, vilket föranlett ett behov av att se över möjliga vägar framåt.

6.06 Rapport övergångar

Vid föregående styrelsemöte fick tillförordnad generalsekreterare Jamie Roshage Spörndli i uppdrag att ta fram ett diskussionsunderlag till styrelsen gällande övergångar.

6.07 Kontaktpersonsrapporter

Samtliga kontaktpersoner kompletterade sina skriftliga rapporter från sina respektive ansvarsområden.

Protokoll styrelsemöte nr 8 2025

2025-08-24 Norrköping

7. Nästa möte

Nästa styrelsemöte är i Jönköping lördag-söndag den 20–21 september 2025 med början klockan 09:30 på lördagen.

8. Avslutning

Ordförande Jonas Gustafson tackade deltagarna och avslutade dagens möte.

Vid protokollet

Ordförande

Jamie Roshage Spörndli

Jonas Gustafson

Godkänt via mail 2025-09-04

Justerare

Anja Claesson

Godkänt via mail 2025-08-26